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POSLANICKO PITAN

VE2A:

m.STCWCENICA:
1. Staje, konkr6tno, Ministarstvo finansija preduzGlo po osnovu

obezbedenja zastite drzavne imovine u skladu sa ocjenama DRI? Posebno
naglasavain, problematiku vezanu za komunikaciju unutar same Vlade,
razmjenu informacija; formiranje registara i si.

2. Koja ste sva akta proslijedili Upravi za nekretnine Crne Gore a
vezana su za usvojeni Zakon o slobodi vjeroispovjesti? Podatke dostaviti na
nacin da se dostave kopije zahtjeva/dokumenata koja su upudena kako od
Ministarstva finansija tako i od strane drugih ministarstava a vezano za
pomenuci zakon i odgovore koje ste/su dobili od strane Uprave za nekretnine;

3. konkretno uradeno pQ osnovu Twining projekta/sporazuma
broj 02-1653/3 od 11.07.2014, godine sa Norveskom kartografskom
agencijom? Radi lakseg izjasnjenja na trazeno dostavljam Vam definiciju
projektnih ciljeva koje smatram izuzetno bitnim za regulisanje stanja u Upravi
za nekretnine:

Projekti koji se realizuju u okviru pomenutog sporazuma su: •
Projekat digitalizacije arhivske dokumentacije Uprave za nekretnine (obrada
priblizno 4.000.000 dokumenata]; • Projekat izrade novog kartografskog
modela podataka Crne Gore, koji 6e biti zasnovan na reievantnlm
medunarodnim standardima, a ukljucivace i pilot projekat vezan za migraciju
postojecih podataka u novi model kao i izradu topografske karte Crne Gore u
razmjeri 1:50 0000 [koja je po NATO standardima]; ■ Projekat izrade studije
za gravimetrijski okvir u Crnoj Gori, cija je realizacija neophodna za precizna
mjerenja visina u razlicitim oblastima [naucnim, geodetskim, geoloskim,
gradevinskim, seizmoloskim i drugim]. U okviru ovog projekta je do sada
realizovano apsolutno mjerenje izabranih tacaka u Crnoj Gori".

4. Koliko su iznosili prihodi po osnovu koncesija za 2016., 2017., 2018., i
2019. godinu? Da li postoje potrazivanja iz pomenutog perioda i sta je,
konkretno, uradeno da bi se dug naplatio? Da li su kontrolisane ukupne
kolicine koje su predmet koncesije i, ako jesu, u kojim konkretnim slucajevima
i kakvi su nalazi ustanovljeni tim prilikama?

Odgovore trazim u pisanom elektronskom obliku.

Srdacan pozdrav, D^ijela Pavicevic


